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Referat af styrelsesmødet den 4.12.2023  

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
Steen fraværende pga. møde i HMU Ærø 

OBS TIDSPUNKTET.  
 

Kl. Punkter Resultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

8.05 2. Godkendelse af referat fra 
d.6.11.23 

Referatet fra d.6.11.23 blev 
godkendt 

8.06 
 

3. Opfølgning på igangværende 
arbejdet med: 

Generalforsamling:  
• Sted: Tåsingeskolens 

samlingssal. Spisning samme 
sted. Mad fra Tåsingehallen. 

Husk til beretningen: 
• Gitte: Svendborg MED og 

budgetter i Svendborg. 

• Lene: Det pædagogiske 
område. 

• Tea: Kommunikation 
• Lone og Thomas: 

Læreruddannelsen. 

• Thomas: Samarbejde med 
kommune. 

• Steen: Ærø herunder 
budgetter og lønforhandlinger. 

• Susanne: Langeland herunder 

budgetter og lønforhandlinger. 
• Lene og Lone: Fagpolfo. 

• Vedtægter 
• Budget 2024 

 

• Det er aftalt at afholde 
generalforsamlingen på 

Tåsingeskolen. 
Tåsingehallens kantine 

kontaktes for at afklare om 
de kan stå for maden. 

• Styrelsen mindede sig selv 

om, at man skal skrive noget 
til beretningen. De forskellige 

emner kan ses på listen til 
venstre.  
Deadline for at skrive er STM. 

Mandag d. 08.01.24 
 

 
 
 

 
 

 
 

• Lone orienterede grundigt om 
kredsens økonomi nu og i 
årene frem. Styrelsen 

drøftede forskellige 
muligheder for at sikre 

kredsens politiske og 
økonomiske stabilitet 
fremadrettet, herunder 

eventuelle ændringer i 
kredsens vedtægter. 

 

8.45 

 
 

4. Kredskontoret 

• Vi holder 

julefrokost(hjemlavet     ) d. 

17.dec for styrelsen.  
 

 

• Lone orienterede. Alle 
tilkendegav at have tid til at 
deltage. 
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8.50 
 

 

5. TR/AMR -arbejdet 
• Evaluering af TR-mødet d. 4. 

dec.  og TR/AMR-kurset 
 

 
• Styrelsen evaluerede 

indholdet på TR/AMR-
kurset. 

9.10 6. FH 
• Fortsat medlemskab? 

 

 
• A-hoc arbejde i FH. Lone har 

holdt møde med Roger, 
formand for FH. herunder om 

bl.a. arbejdet med 
skoletjenesten vedr. 

fagbevægelsen. De drøftede 
også kredsens kontor 
kapacitet – kan vi stille noget 

til rådighed for FH? 

 
• Beslutningen blev udskudt 

 
 

• Lone orienterede om de 

muligheder hun ser for, at 
arbejde med FH-Sydfyn på 

udvalgte områder. 

 7.  Skolepolitisk arbejde 

• Ingen punkter 
 

-- 

 8. Særlige medlemsgrupper 
 

• Ingen punkter 

-- 

 9. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder 
• Ingen punkter 

 

 

-- 

9.30. 

 
 

10. Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne 
• Orientering fra afholdte 

kommunale MED-møder 
 

• Kommunale budgetter 

•  

 

Udsat til kommende STM  
 

9.45 11. Kommunikation 

• Nyhedsbrev i dec. 
 

-- 

9.50 12. Regnskab og budget 

• Input til Budget 2024 
 

-- 

9.58 13. Punkter til næste møde 
 

-- 

9.59 14. Eventuelt 
 

-- 

 

 


